



+ Vespers for the Martyrdom of St. George of Alexandria, St. George the roman: Wed. Nov. 15 @ 7:00 - 8:00 pm @ Church

+ عشية استشهاده القديس مارجرس السكندري وتكريس كنيسة مارجرس الروماني: الأربعاء 15 نوفمبر الساعة 7-8 م بالكنيسة

+ Bookstore: On the occasion of the Anniversary of H.H. Pope Tawadros, the bookstore offers a selection of books in English and Arabic by His Holiness.

+ مكتبة الكتب: بمناسبة عيد تجليس قداسة البابا تواضروس تعرض المكتبة مجموعة من كتب قداسته باللغة العربية والانجليزية

+ Parenting workshop session 1 (repeat): on "Encouraging desirable behaviour spiritually & socially" for parents with kids up to 6 years. Session will take place on December 2 from 5-7pm at the Cafe in Cathedral. Space is limited to 15 couples on a first come first served basis. Registration is on the website.

+ حلقة عن دور الوالدين في التربية (مكررة): موضوعها "تشجيع السلوك الحسن روحياً واجتماعياً" للأطفال حتى سن السادسة. الجلسة ستعقد من 5 إلى 7 مساء يوم 2 ديسمبر ومكانها في الكافيه بالكاتدرائية. يوجد أماكن لـ 16 أسرة فقط بأسبقية الحجز على موقع الكنيسة.

+ Moms' club: focusing empower new moms during the first year of their child. Every Wednesday 12:30 pm in room 213.

+ نادى الامهات: التركيز على مساعدة الامهات الجديدة خلال السنة الاولى للطفل. كل يوم اربعاء الساعة 12:30 ظ غرفة 213

+ New 2-Year Servants Preparation Course: a new semester of the Discipleship Class has started. All who would like to serve in any capacity are welcome to join. All ages from Gr 10 and up, youth and adults alike, can join. Students will learn and engage in making presentation on interesting topics such as modern teaching techniques, how to answer modern movements and contemporary issues (apologetics), church dogma and history, comparative theology, introductions to Old and New Testaments, Coptic language and hymnology and other important subjects. The class is run every Friday at 7:00 pm. For registration and more detail, please contact Fr. Ammonius, Atef Soliman, Sandra Nazeer or Mary Shehata.

+ كورس أعداد خدام لمدة سنتين: بدأ فصل جديد لإعداد الخدام. نرحب بكل من يريد الخدمة في أي مجال. لكل الأعمار بداية من المرحلة الثانوية (G10) والشباب والكبار. سوف نتعلم كيفية عمل عروض لموضوعات شيقة مثل أساليب التعليم الحديثة. وكيفية الإجابة على القضايا الشيقة مثل التعاليم الحديثة، عقيدة وتاريخ الكنيسة، اللاهوت المقارن، مقدمة للمهدين القديم والجديد، اللغة القبطية والعديد من الموضوعات الهامة. هذا الفصل سيكون كل يوم جمعة الساعة 7 م. للحجز والتفاصيل برجاء الاتصال بأبونا / امونيوس، عاطف سليمان، ساندرنا نظير ومارى شحاته.

+ Hand Bell Festival "Ring in Christmas": will take place on Nov. 18 at St. Mark's Cathedral. Will have 6 Handbell choirs from different churches for eastern GTA, along with Handbell soloist. It's a great event to attend and to invite people to, doors open at 7:00 pm, concert starts at 7:30 pm. Tickets are available outside.

+ مهرجان فريق الأجراس "Ring in Christmas": سيكون يوم السبت 18 نوفمبر بالكاتدرائية حيث سيقوم بالعرض 6 فرق من مختلف كنائس شرق تورنتو مع عزف منفرد. تعال وادع الآخرين لهذا الحدث العظيم. الدخول الساعة 7 م وبداية الساعة 7:30 م والتذاكر بالخارج

+ Two important lectures: Fr. Luke Istafanous, priest of St. Mary & St. Mercurius Coptic Orthodox Church, Bellville, NJ and assistant professor of Clinical Psychology in New Jersey School of Medicine, will visit our church on Dec 8 & 9, 2017 to give two lectures on "Understanding our children's Sex-Ed Curriculum" and "Understanding Intimacy in Christian marriage". More details will be posted soon on the church website.

+ محاضرتين هامتين: يشرفنا أبونا لوقا أسطفانوس كاهن كنيسة العذراء والقديس مرقوريوس ببيلفيل نيو جيرسي وهو أيضاً أستاذ مساعد في علم النفس بكلية الطب بنيو جيرسي والذي سيزور الكنيسة يوم 8-9 ديسمبر وسيقوم بالقاء محاضرتين "فهم منهج أولادنا الخاص بالجنس"، "مفهوم العلاقة في الزواج المسيحي". مزيد من التفاصيل لاحقاً على موقع الكنيسة

+ Annual Christmas Choir and Dinner Night: Will take place in the Cathedral on Sunday, Dec 17; not on the 24th. Choir presentation will start at 6:30 pm followed by seafood dinner at the cathedral gym. All church father will be present and there will be a special program for the children and Santa Clause may surprise them with a visit. Ticket will be available soon for purchase.

+ عشاء وكورال الكريسماس السنوي: سيكون هذا العام مساء الأحد 17 ديسمبر، وليس 24 ديسمبر. سيبدأ عرض الكورال الساعة 6:30 مساء ويعقبه عشاء أسماك بقاعة الرياضة بالكاتدرائية. يحضر هذا الحدث كل الأباء كهنة الكنيسة. ويوجد برنامج خاص للأطفال قد يزورهم خلاله سانتا كلوز. تذاكر العشاء ستكون متاحة للشراء قريباً.

+ 7th Coptic Inter-parish Grad Fellowship:

For the Grad Youth & Young Adults

Theme: Culture, Faith & Tradition – Let's not get it twisted!

Speaker: Fr. Anthony Mourad - St. George & St. Anthony Coptic Church, Ottawa

Date/Time: Sunday, December 03, 2017 (5:00 PM - 9:00 PM) (include dinner)

Location: St. Mary & St. Joseph Coptic Orthodox Church – Richmond Hill

Registration: <http://bit.ly/igfregister7> – By Friday, December 01, 2017

7th Coptic Inter-parish Grad Fellowship +

للشباب والخريجين

الموضوع: الثقافة، الإيمان، والتقليد – عدم التحول

المتكلم: أبونا انتوني مراد – كنيسة مارجرس والانبا انطونيوس أوتوا

التاريخ: الأحد 3 ديسمبر الساعة 5-9 م (شامل العشاء)

المكان: كنيسة العذراء وماريوسف بريثموند هيل

التسجيل: اخر موعد الجمعة 1 ديسمبر <http://bit.ly/igfregister7>